
L«alcalde de Vidreres reconeix que no va registrar els

requeriments d«Antifrau

Jordi Camps alálega que li demanaven "assumptes personals". No va dir res

als socis de govern durant 5 mesos

ACN | VIDRERES

L'alcalde de Vidreres, Jordi Camps (CiU), ha donat explicacions sobre la investigaci� que l'Of icina Antifrau va

iniciar a l'abril i que no s'ha destapat f ins fa pocs dies. Camps ha reconegut que va fer un mal �s del registre

perqu� considerava que el requeriment d'Antifrau feia refer�ncia a "assumptes personals" ja que, a banda del

tema de l'aigua, li demanava aspectes sobre la seva compatibilitat. "Hauria d'haver tornat la car ta i demanar que

ho tramitessin per separat, per aix� no ho vaig registrar", ha justif icat. Malgrat tot, Camps no va comunicar-se

amb Antifrau f ins al 13 de juny, quan va anar-hi volunt�riament a entregar documentaci�. Camps ha adm�s que

no va informar ning� durant cinc mesos.

Despr�s de dues setmanes de silenci, l'alcalde de Vidreres, Jordi Camps, ha volgut donar la seva versi� sobre la

investigaci� de l'Of icina Antifrau i de la sor tida del govern de Vidreres Som Tots- ERC (VsT-ERC), soci de CiU

durant els dos primers anys de mandat.

El primer requeriment d'Antifrau va arribar a l'ajuntament el 15 d'abril i, segons Camps, la investigaci� va

iniciar-se per una den�ncia i no d'of ici. Aquell primer requeriment no va passar pel registre, aix� com tampoc la

resta de car tes que Antifrau va enviar a l'ajuntament f ins al setembre. VsT-ERC havia acusat l'alcalde d'haver

amagat aquest assumpte, ja que es va assabentar de la investigaci� el 10 de setembre quan va arribar el darrer

requeriment. En aquesta ocasi�, Antifrau no nom�s va enviar un escrit adre�at a l'alcalde sin� que en va fer un

altre directament al secretari, posant-lo en coneixement que l'ajuntament no havia respost a les seves reiterades

peticions i que, per tant, s'estava vulnerant la llei.

La informaci� requerida per l'Of icina Antifrau feia refer�ncia a la relaci� de l'ajuntament amb l'empresa

subministradora d'aigua a les urbanitzacions i tamb� a la compatibilitat laboral de l'alcalde, per tal de comprovar

si una empresa que havia tingut encara estava activa o no.

Camps ha reconegut que va rebre el primer requeriment a l'abril i que no ho va registrar. Segons ha justif icat,

pensava que Antifrau estava barrejant "assumptes personals amb q�estions de l'ajuntament". "Hauria d'haver

tornat la car ta i demanar que ho tramitessin per separat, per aix� no ho vaig registrar", ha adm�s. Despr�s

d'aquest requeriment, en va venir un altre el 15 de maig que tampoc va passar per registre.



Les trobades amb Antifrau

Segons ha reconegut l'alcalde, la primera comunicaci� que va tenir amb l'Of icina Antifrau va ser el 13 de juny

quan s'hi va presentar personalment i de forma volunt�ria. "Se m'ha acusat de no donar resposta a Antifrau i �s

mentida, m'hi vaig reunir i vam estar parlant molta estona, em van demanar tot un seguit de documentaci�", ha

explicat Camps, que assegura que el secretari n'estava al corrent. L'alcalde va entregar nom�s par t d'aquesta

documentaci� el 7 d'agost per�, segons consta a la documentaci� d'Antifrau, sense passar-la pel registre de

sor tida de l'ajuntament. Per tant, la investigaci� d'Antifrau continuava sense constar enlloc.

Camps no ha sabut donar cap explicaci� a per qu� des que va rebre el primer requeriment a l'abril -en el que

Antifrau donava 20 dies naturals per apor tar la documentaci�- f ins al juny que va anar personalment a l'Of icina

no va informar d'aquesta investigaci� ni va registrar els documents. "Durant la reuni� amb Antifrau em van

demanar que fos discret, que la informaci� era conf idencial", ha argumentat.

Ning� en sabia res

De fet, l'alcalde ha reconegut que durant tot el proc�s f ins al setembre -quan el cas esclata perqu� el secretari

tamb� rep un requeriment d'Antifrau i, immediatament, l'entra al registre- no va informar ni els regidors del seu

grup ni tampoc els socis de govern de VsT-ERC. "El secretari ho va explicar, no em va donar temps, crec que era

un tema que s'hauria d'haver tractat en junta de govern", ha assenyalat.

En relaci� a la compatibilitat, Camps ha assegurat que la seva empresa est� inactiva des del 2011 i per aix� no ha

solálicitat mai un informe de compatibilitats. A m�s, ha defensat que el seu soci de govern n'estava al corrent i

que, f ins i tot, hi ha un informe de secretaria que avala que no cobra cap retribuci� per par t de cap empresa

privada.

En refer�ncia al tema de l'aigua, Camps ha estat acusat d'afavorir l'empresa que subministra el servei a les

urbanitzacions perqu� �s amic d'un dels f ills dels amos. "Tinc amistat amb un dels f ills per� tinc la mateixa

relaci� amb l'empresa que els alcaldes anteriors", ha af irmat Camps, que assegura que "sap greu que t'involucrin

amb la feina dels pares dels amics".

Camps ha lamentat que VsT-ERC hagi decidit sor tir del govern i ha defensat que sempre ha actuat amb



transpar�ncia amb els temes relacionats amb l'aigua. "S�n moments dif�cils i hem d'estar tots units pel poble i

deixar-nos de sigles, les �nsies de poder han de quedar a par t, perqu� sin� qui perd �s el poble", ha declarat.

Aquesta setmana, a m�s, una regidora del seu grup, Genoveva Mor, va decidir plegar alálegant motius de

"consci�ncia i personals". Camps ho ha desvinculat de la pol�mica per la investigaci� d'Antifrau i ha assegurat

que la regidora ja feia mesos que havia comentat que volia plegar.
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